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Zápis ze schůze školské rady při ZŠ J.V.Sládka Zbiroh, příspěvkové organizace, 

 konané dne 10.09.2020 

 

 
Přítomni:  

za zřizovatele  - Mgr. MgA.Marie Holečková 

                          Jiří Čížek 

za pedagog.pracovníky - Mgr. Markéta Soukupová 

                                        Mgr.Ing. Andrea Tláskalová 

za zákon.zástupce nezl.žáků - Ivana Nováková (předsedkyně školské rady) 

                                                Markéta Rieserová  

 

Host: Mgr. Květuše Horáková – ředitelka školy 

         

Program:  
1. Zahájení 

2. Prezence 

3. Projednání/schválení výroční zprávy školy za rok 2019/2020 

4. Pořízení stroje na mytí nových podlahových krytin ve škole  

5. Výměna podlahové krytiny u vstupu do školy  

6. Elektronická žákovská knížka  

7. Nástavba nad pavilonem školní jídelny 

8. Distanční výuka – požadavky 

9. Úprava učiva mezi ročníky   

 

 

 

Bod 1 – Zahájení 

Jednání školské rady bylo zahájeno v kanceláři zástupkyně ředitelky.  

 

Bod 2 – Prezence 

viz příloha 

 

Bod 3 – Projednání/schválení výroční zprávy školy za rok 2019/2020 

Nikdo ze členů školské rady nemá připomínky k výroční zprávě školy za rok 2019/2020 a schvalují jí. 

Markéta Rieserová chválí zbirožskou školu za výborné zvládnutí nelehké situace v měsících březen – 

červen 2020, kdy byly školy uzavřeny kvůli koronavirové krizi. Markéta Rieserová má nápad, zda by 

na 2. stupni nebylo možné, aby v rámci pracovních činností měli i chlapci možnost zkusit si vaření ve 

školní kuchyňce, kdyby o to měli zájem. Zástupci školy sdělují, že by to bylo možné např. v zimních 

měsících. Markéta Rieserová dále připomíná potřebu nového povrchu školního hřiště a opravu 

schodiště. Hlasování – viz usnesení k botu č. 3  

 

Bod 4 – Pořízení stroje na mytí nových podlahových krytin ve škole 

Ve škole byly pořízeny nové podlahové krytiny, přičemž jejich údržba bude zajištěna novými mycími 

stroji. 

 

Bod 5 – Výměna podlahové krytiny u vstupu do školy 

V současné době je vyměněna podlahová krytina v 1. patře pavilonu 1. stupně a dále podlahová 

krytina na chodbách druhého stupně. Dalším případným krokem bude výměna podlahové krytiny 

v patře vstupu do školy (spojovací chodba mezi pavilony, 2. patro pavilonu 1. stupně, prostor u šaten a 

dílen). 

 

Bod 6 – Elektronická žákovská knížka 
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Elektronické žákovské knížky jsou již v provozu, rodiče obdrželi na dnešních rodičovských schůzkách 

přístupová hesla. Na dnešních rodičovských schůzkách dále rodiče vyplňovali dotazník ohledně 

možnosti rodiny k přístupu k internetu, aby si škola zjistila možnosti rodin pro online výuku a dále 

s tímto pracovala.  

 

Bod 7 – Nástavba nad pavilonem školní jídelny  

Mgr.MgA. Marie Holečková informovala ostatní členy školské rady o současném stavu ohledně prací 

na nástavbě nad pavilonem školní jídelny. 

 

Bod 8 -  Distanční výuka - požadavky 

S ohledem na možnost distanční výuky je potřeba školu dovybavit interaktivními tabulemi 

v kmenových třídách, kamerami. Školská rada požádala ředitelku školy, aby tyto požadavky připravila 

do návrhu rozpočtu na rok 2021 s konkrétními počty a finančními prostředky. 

 

Bod 9 – Úprava učiva mezi ročníky 

Ředitelka školy informovala členy školské rady o úpravách učiva mezi ročníky 2019/2020 a 

2020/2021. Rodiče byli o těchto úpravách informováni na dnešních rodičovských schůzkách. 

 

 

Usnesení k bodu č. 3:  

Školská rada schvaluje výroční zprávu základní školy J.V.Sládka ve Zbiroze za rok 2019/2020. 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

Ve Zbiroze dne 10.09.2020  

 

 

       Ivana Nováková 

       předsedkyně školské rady 


